
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 12
Kan ministeren bekræfte, at det ikke er relevant i forbindelse med fastlæggel-
se af støjregler for vindmøller at henvise til, at man i forbindelse med registre-
ring af vejstøj har gode erfaringer med netop 2 meters højde, da vejstøj kom-
mer fra en meget lavere lydkilde end vindmøller og dermed har mere vandret
lydindfald, hvor "kamfiltre" og dermed dyk i frekvenskarakteristikken dårligt
nok forekommer?
Spørgsmålet er tidligere stillet i folketingsåret 2010-11, 1. samling, jf. MPU
alm. del - spm. 931.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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